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ACTA  DE LA JUNTA EXTRAORDINÀRIA DE FACULTAT 
 
Sessió núm.: 02/15 
Data: 05.03.2015 
Hora: 10:30h 
Lloc: Aula de Graus 
 
Assistents a la Junta: 
J. Gutiérrez (com a Degà)     
G. Llorente (com a Vicedegà) 
M. Busquets (com a Vicedegana)  
J. García (com a Vicedegà 
M. Aguadé 
J. Albiol (alumne)     A. Llurba (alumne)  
R. Araujo  F. López 
A. Arcas  D. López 
S. Balcells  T. Mampel 
E. Bosch  C. Martínez (alumna) 
M. Camps  N. Masip 
C. Cañas (alumne)     P. Moral 
D. Carvajal (alumne)     F. Oliva 
J. Casado      J. Pérez    
L. Escarmena (alumna)    E. Pi (alumne)  
Ll. Forcadell (alumne)    I. Pons 
M. Giralt  M. Salicrú 
R. Gironés  F. Villarroya 
M. Gorris  G. Viscor 
D. Grinberg  M. Vives (alumna) 
N. Hladun  M. López (com a Secretària) 
   
    
Hi assisteixen com a convidats: M. Font, M,. Calvo, X. Remesar, J.C. Ferrer, M. Coromines, M. 
Durfort, S. Mañosa, A. Aguilar, J. Azcón, J.J. Alfonso.  
 
Han excusat la seva absència: M. Blas, M. Pastor, M. Soley. 
 
Punt únic de l’ordre del dia:  

  
1.- Posició de la Facultat de Biologia davant de la Reforma d’estructures acadèmiques i 
d’organització administrativa de la Universitat de Barcelona. 



 

Durant la Junta es porta a votació el document de posicionament que han preparat els dos 
membres de la Facultat participants del Grup de treball del Claustre (Futur UB), Drs. Salicrú i 
Casado, i l’equip deganal. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El Degà inicia la sessió presentant el document de posicionament de la facultat, recordant els 
avantatges i desavantatges de les propostes a favor i en contra. A continuació presenta en pantalla 
el document elaborat pel Dr. Casado i el Dr. Salicrú amb l’equip deganal, indicant que si cal 
modificar-lo, es modifica; si no cal, es passarà a aprovació en format de votació a ma alçada o 
amb paperetes, com vulguin els membres de la Junta. Tot seguit el Degà obre un torn 
d’intervencions durant el qual alguns membres demanen modificar el redactat d’una part del 
document, concretament una part dels acords 1 i 2; el Degà retoca els dos punts dels acords i es 
decideix el text definitiu.  
El Dr. Casado demana que els caps de departaments traslladin al seus membres de departament 
respectius dues coses: el nom de la facultat i el nom dels departaments. El Dr. Villarroya demana 
que els acords presos en la Junta s’informin també al degà de la Facultat de Farmàcia.  
 
El Degà proposa sotmetre el document modificat a la seva aprovació per la Junta; els membres de 
la Junta estan d’acord en fer votació a ma alçada i així es fa. El resultat de la votació és el 
següent:   
Vots a favor: 35 
Vots en contra: 0 
Abstencions: 0 
Així doncs, s’aprova el document per unanimitat.  
 
El vicedegà Dr. Llorente informa dels acords presos en la junta de desembre 2014 de la Facultat 
de Medecina, on apareix el departament de Biomedicina.  
 
Els alumnes lamenten que no se’ls ha demanant la seva opinió alhora de fer la redacció del text, 
cosa que el Degà reconeix i els demana disculpes, alhora que agraeix el seu suport. El Dr. Casado 
els demana el seu mail per tal de poder contactar amb ells. 
 
La Dra. Giralt manifesta la seva por a que no hi hagi debat en quant hi ha un canvi de nom 
d’altres departaments de la facultat de medicina. Proposa que quan hi hagi canvis de noms de 
departaments, s’informi als departaments afins, pe tal que puguin donar la seva opinió i si convé 
puguin vetar-los. El Dr. Villarroya creu que caldria demanar una clarificació sobre aquest tema 
doncs la paraula Biomedicina és delicada, i farà un escrit informant al Rector.  
 
El Dr. Salicrú demana que a la propera junta hi hagi un punt de l’ordre del dia referent a això i de 
fet ell proposa el nom de Biociències, alhora que cal pensar en el nom dels departaments, tot 
afegint que no creu que la Facultat de Biologia tingui prou força com per evitar que la Facultat de 
Medicina tingui el seu Departament de Biomedicina. 
La Dra. Coromines manifesta la seva preocupació pel nom de Biomedicina, ja que  hi ha el 
màster i el programa de doctorat amb el mateix nom. El Degà li diu que esbrinarà si se segueix la 
normativa vigent o no. 
 
I sense més temes a tractar, el Degà aixeca la sessió a les 11:52h de la qual, com a Secretària, 
estenc aquesta acta.  
 



 

 
La Secretària de la Facultat      Vist i plau 
 
 
 
 
 
 
Marta López Carbonell      El Degà 
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